
NSF Parautvalget - Møte nr. 4 2018-2020 

 

 
 

 

 

Parautvalget  

Møte nr. 4 2018-2020   

Torsdag 15. september 2019 kl. 15.00 

 

Ullevål, Skiforbundets lokaler 

 

 

Referat: 
 

 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av referat møte 25.04.19. 

2. Nyansatt Tommy Rovelstad presenterer seg. 

3. Rapportering i hht. handlingsplan. 

4. Infosaker:  

• Sjunkhatten FHS. 

• Testevent SOWWG 2020. 

• Para-veka. 

• SOWWG 2021. 

5. Uttakskriterier SOWWG 2021. 

6. Rapport fra gren. 

7. Økonomistatus.  

8. Kick the Limit  -  utlysning for etablering av arrangørpool. 

9. Kommende møtedatoer. 

10. Eventuell representasjon sesongen 2019 - 2020 
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Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, 

Mariann Vestbøstad Martinsen 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken (I tillegg Tommy Rovelstad i sak 2, 

samt at han var med litt videre utover i møtet også). 

 

Forfall: Bjørg Sissel Kvannli. 

 

 

1. Referat fra møte 25.04.2019 

Referatet fra møtet var sendt ut på forhånd - ingen merknader. 

 

2. Nyansatt Tommy Rovelstad 

Tommy startet opp 01.09.19, i en nyopprettet prosjektstilling.  Kommer fra 

Motorsportsforbundet, hvor han hadde ansvar for toppidrett.  Har selv vært parautøver, 

innenfor kjelkehockey. 

 

Primær arbeidsoppgave vil være å utvikle en rekrutteringsstruktur, opprette gode 

samarbeidsrelasjoner med eksterne samarbeidspartnere som interesseorganisasjoner, 

habilitering/rehabiliteringssentra etc. med formål om å få flere parautøvere med i 

organisert aktivitet fremover.  Informasjon og synliggjøring av bredden blir viktig. 

 

3. Rapportering ihht. handlingsplan 

Her har vi fortsatt en jobb å gjøre, mht. å få satt spesifikke tiltak.  Samtidig ser vi at vi 

har nådd mye med de midlene som stilles til rådighet.  Bruker planen fremover, for å se 

på hvordan vi kan nå de målene vi prioriterte i forrige styremøte. 

 

4. Infosaker 

Sjunkhatten Folkehøgskole: 

o Etableres i tilknytning til Valnesfjord Helsesportssenter. 

o Vi anbefaler prosjektet opp mot bevilgende myndigheter, sammen med Sykkel-

og Svømmeforbundet. 

 

Testevent SOWWG 2020: 

o Skal sendes 2 alpinister og 4 langrennsutøvere, samt 3 trenere 

o Anne Ragnhild kjører prosessen, sammen med aktuelle trenere. 

 

Para-veka: 

o Jobbes med å få til dette, som en del av Telemarks-veka. 

o Er interesse fra både arrangør og TV-selskap - vi hører mere i neste møte. 

 

SOWWG 2021: 

o Anne Ragnhild orienterte kort om arrangementet - kolliderer dessverre delvis 

med Para-VM på Lillehammer. 

 

5. Uttak SOWWG 2021 

Uttakskriterier legges ut på hjemmesiden.  Innstilling gjøres våren 2020 av trenerne  -  

endelig innstilling (uttak) høsten 2020 foretas av Parautvalget og sendes NIF som 

foretar det endelige offisielle uttaket 

 

6. Rapport fra gren 

Anne Cathrine orienterte fra alpint: 

o Er flere nye utøvere, og stor aktivitet mht. samlinger. 

o Noen nye krefter inn på trener- og ledersiden 
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o Mht. jobbingen for kortvokste, er det vanskelig å komme videre hos IPC - 

nasjonene er positive på STC-nivå, men sannsynligvis må det jobbes sterkere 

på et høyere nivå. 

 

Anne Ragnhild orienterte kort fra langrennsleiren: 

o Stor aktivitet her også.  Vellykket breddesamling, sammen med Para-elite.  Her 

var det blant annet 4 unge gutter, 9 – 11 år som var med. 

o Stor samlingsaktivitet fremover.  

 

7. Økonomistatus 

Driver i hht. budsjett.  Fått godkjenning fra NIF, mht. forskyvning av prosjektmidlene 

(lønn Tommy), i og med at han startet først 01.09.19 og har 4 års kontrakt. 

 

8. Kick The Limit - arrangørpool 

Jfr. tidligere diskusjoner, så er det ønskelig å etablere en arrangørpool med 3-5 

arrangørsteder, slik at arrangementet går på rundgang.  Anne Ragnhild og Sveinung 

sørger for utlysningstekst snarest, slik at aktuelle kandidater kan søke innen 01.12.19. 

 

Vi velger ut aktuelle kandidater på neste utvalgsmøte. 

 

9. Neste møte  

Neste møte er torsdag 5. desember klokken 14 på Ullevål.   
 

10. Eventuell representasjon kommende sesong  

Vi så bare så vidt på dette - Sveinung tar i alle fall sikte på å være tilstede på: 

o En eller to av dagene under WC Lillehammer i desember.  

o Kick the Limit, Furutangen, 17. – 19. januar 2020. 

 

Vi ser nærmere på denne listen i «desember-møtet». 

 

 

 

Møtet slutt klokka 18.00 


